
 

Z á p i s n i c a 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Snežnici, konaného dňa 05.03.2021 o 17:30 hod. 

  

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

NAVRHOVANÝ PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Voľba overovateľov zápisnice. 

3. Správa o činnosti HK za rok 2020. 

4. Úprava rozpočtu obce a ZŠ s MŠ. 

5. Žiadosť firmy Stepo s.r.o. o odpustenie nájmu za prenajatú terasu na rok 2021. 

6. Žiadosť  - Patrik Janec. 

7. Žiadosť o poskytnutie podporných bodov na umiestnenie optického kábla pre vybudovanie 

internetovej siete. 

8. Využitie obecného pozemku parc. č. KN-C 2577/1 a KN-C 2577/2. 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

 

R O K O V A N I E 

 

Ad 1/ Otvorenie 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce MVDr. Milan Hlavatý. 

Privítal všetkých prítomných a konštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 a OZ  je uznášania 

schopné.  

 

 

Ad 2/ Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky. 

 

Overovatelia: Magdaléna Javoríková, Pavol Ševčík 

Zapisovateľka: Mgr. Helena Bačíková 

 

 

Hlasovanie: za: 7  

 proti: 0  

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Starosta obce prečítal prítomným navrhovaný program a spýtal sa, či chce niekto doplniť body 

programu. Starosta navrhol doplniť bod programu „Schválenie prenájmu časti obecného pozemku 

firme Stepo, s.r.o. a mzdová účtovníčka obce Mgr. Helena Bačíková navrhla doplniť program o bod 

„Návrh na zvýšenie základného platu starostu na jeden mesiac“. 



N6sledne dal starosta obce hlasovat'o programe rokovania. Obecnd zastupitel'stvo schv6lilo

program s navrhnutyrni doplnenlmi bodmi.

Hlasovaniei za'.

Proti:
zdrLal sa:

neh lasoval i:

nePrftomni Pri hlasovani:

SCHVALENV PROGRAM ROKOVANIA

l. Otvorenie.
2. Vol'ba overovatel'ov z6pisnice a urdenie zapisovatel'ky'

3. Sprdva o dinnosti HK za rok2020.
4. Uprava rozpodtu obce a ZS s MS.
5. Schv6tenie pren6jmu dasti obecndho pozemku firme Stepo, s'r'o'

6. |iadost firmy Stepo, s.r.o. o odpustenie ndjmu zaprenaiati terasu narok202l'
7. Ziadost - Patrik Janec.

8. Ziadost' o poskytnutie podpornfch bodov na umiestnenie optickdho k6bla pre vybudovanie

internetovej siete.
g. vyuZitie obecndho pozemku parc. d. KN-c 257711a KN-C 257712.

10. N6vrh na zvy5enie z6kladndho platu starostu na jeden mesiac'

I l. R6zne.
12. Zdver.

Ad 3/ Spriva o Einnosti HK za rok 2020.

Starosta obce Lrdelil slovo hlavnej kontrol6rke obce pani Bc. Ad6mkovej, ktor6 sa v 0vode

pod,akovala poslancom za odmenu, ktorri jej poslanci schv6lili na predoSlo m zasadani oZ. Ndsledne

obozn6mila poslancov so Spr6vou odinnosti ITKza obdobie od 01.01.2020 do 31.12.2020 vobci

SneZnica. Obecnd zastupitel'stvo prijatfm uznesenia E. 123 zobralo Spr6vu HK na vedomie.

Starosta obce udelil slovo zapisovatel'ke, aby pred(tala zd6vodnenie fidtovnfdky obce Ing.

Bollovej k fiprave rozpodtu. Po obozn6meni sa sjednotlivimi zmenami dal starosta obce hlasovaf

o Rozpodtovolx opatreni d. I l2OZl, ktord tvori prilohLr tejto z6pisnice. Poslanci OZ priiali zmenu

rozpodtu uznesenim (,.124.

Hlasovanie i za'.

Proti:
zdrLal sa'.

ne lr lasovali:
rreprftotrrn i Pri h lasovani:

a

7

0

0

0

0

7

0

0

0

0

\



Starosta obce navrhol poslancom OZ schv6lit' fiflne Stepo, s'r'o' ndjomnr'i zmluvu na

pren6jom dasti obecndho pozemku zapfsand6o na LV d' 405 parc' d' KN C 388 o vyrnere 4 200 r-''r2'

Obecnd zastupitel'stvo schv6lilo zdmer pren6jrnu dasti pozemku uznesenirn d' 96 z 12'6'2020'

Starosta obce a poslanci OZ sa dohodli na pren6jm e 20 mz z vymery uvedend6o pozeml<u na

prevadzkovanie letnej terasy pred Hostincom pri zvonici zaneznlenenlich podmienok na dobu troch

rokov. N6sledne oai starosia o prenajatf pozenrku hlasovat'. vysledkorn hlasovania je priiatd

uznesenie (,. 125.

Hlasovanie:

fllasovanie:

ZA:

proti:
zdrLal sa:

nehlasoval i:

neprftomnf pri hlasovani:

za'.

proti:
zdrial sa:

neh lasovali:
nepritornni pri hlasovanf :

7

0

0

0

0

Starosta obozn6mil poslancov oZ s prijatou Ziaclost'ou firmy Stepo s'r'o' o odpustenie

niijornndho za prenajatu dast' pozemku na previldzkovanie letnej terasy z d6vodu nepriaznivej

pandernickej situ6cie;ktor6 tvori prflohu tejto z6pisnice. N6sledn e zadala krdtka rozprava poslancov

bz,,1irl.dt o,, ktorej bolavz6jomnttzhodao schv6leniodpustenia n6jomndlro finne Stepo, s'r'o' na

rol<2021 . V z6vere dal starosta o Ziadosti hlasovat'. V;isledkorn hlasovania je prijatd uznesenie d' 126'

7

0

0

0

0

A.rJ 7 I Ziadostl=-Palr!-k .Ian ec

Starosta obce predniesol poslancorn OZ prijatf Ziadost' p. Patrika Janca o povolenie upravit'

obecn;i pozemok pri jeho plote okrasniirni kvetin6drni. N6sledne sa rozpridila diskusia o moZnych

dopadoch takejto upravy najmzi podas zimnej irdrZby, ktor6 by sa ohradenirrr sl<omplil<ovala'

Navrhovan6 fprava by rnum*ala v podstate ohradenie obecndho pozeml<u' Po rozprave dal starosta

o schv6leni ziadosti hlasovat', obecnd zastupitel'stvo fpravu neschv6lilo a nariadilo stavebnil<ovi

Patril<ovi Jancovi zabezpetit' odtok vody z obecnej cesty uvedenim zl'abu do p6vodndho stavrt pod

frovfiou cesty, ako to bolo pred jeho zasahom. Visledkom hlasovania je prijatd uznesenie (" 127



Hlasovanie: ZA:

proti:
zdrLal sa:

neh lasovali:
ncprftomni pri hlasovanf :

0

7

0

0

0

Ad 8/ Ziadost' o nosl<ytnutie podpornfch bodov na umiestnenie optick6ho k6bla r:re
vybudovanie internetovei siete.

Starosta obce irtforntoval poslancov OZ o Ziadosti firmyNelson Services, s,r.o. KonskA338,
l<tord md zAu.jem o pren6jom podpornych bodov na umiestnenie optickdho k6bla pre vybudovanie.:.
ittternetovej siete. Ziadost' je prilohou tejto zilpisnice. Jedn6 sa o podpornd body na existujitcich
stfpoclr, l<tord slirZia na rozvod obecndho rozhlasu a k6blovej televizie. Obec by nemala Liadne
nriklady nakol'l<o si spolodnost'Nelson services s.r.o. vybudovanie riesi vo vlastnej rdZii. Poslanci
v rozprave uvaZovali o prinosoch pre obec (zvySenie ceny nehnutel'nosti v obci, konkurencia inej
spolodnosti, kto16 m6Ze tladit' cenu nado[, prfnos d'alSfch sluZieb, 5G siet', obec bez n6kladov na
vybudovanie). Nrisledne dal starosta o rozvedeni optickej siete hlasovat'. Vlisledkorn hlasovania je
prijatd uzrreserrie d. 128.

fllasovanie: ZA"

proti:
zdrLal sa:

neh lasovali :

nepritomnf pri hlasovanf :

Ad 9/ VvuZitie obecndho pozemku parc. i. KN-C 257711 a KN-C 257712.

Starosta predostrel poslancom OZ otinku vyuZitia menovanych parciel na vyinom konci
a odovzdal slovo Ing. Ja55ovi, ktory infonnoval poslancov o predch6dzajircom stretnuti stavebne.j

komisie a starostu so z6stupcom finny Baunrix, s.r.o. Mardek 106, Svedern(k p. 1-iborom I(rutilonr.
Menovand lirnra by mala z6ujenl na pozemkoch vybudovat'niekol'ko rodinnych donrov, z doho by
profitovala aj obec. PresnejSie podmienky by sa museli dohodnft'. P6n Krutil prisl'frbil, Ze pripravi
predbeZn[r Stridiu, l<tor6 by sa posudzovala.

V rozprave vysttipil poslanec Peter Kukud(k. Poukrizal na predmetnd parcely, ktord sateraz
vyuL{va.ji na parkovanie hlavne v zimnych mesiacoch a preto nesihlasi s tym, aby sa zastavali celd
pozenrky, ale len dast'a dast'by nrala slfZit'v pripade potreby na parkovanie, nakol'ko by mohlo d6.ist'

k zhorSeniu kvality byvania v dasti obce Hrby parkovanfm na hlavnej ceste. Zdstupca starostu Pavol
Scvdil< podotlcol, Ze tento pozernok je nevyulity, zatial'sa tam vyvdLa prebytodnd zeminaz vystavby
RDaod'alSomvyuLitirozhodnriposlanci OZ.Starostaobceinfbrmoval poslancovOZ,Leobec mii
spracovand projekty na Roz5irenie vodovodu akanalizitcie v dasti Hrby a projekt Budovania pol'nych
ciest v obci a pokial' budf vyzvy na derpanie eurofondov obec sa o ich ziskanie bude uchadzat'.
Nakol'ko sri to projekty s vysokym rozpodtom bude tam aj vysokd finandnii spolufdast'obce a je
potrebnd tieto financie niekde z[sl<at'.

7

0

0

0

0

4



/ Ad 10/ Nivrh na zW5enie zdkladn6ho platu starostu na ieden mesiac.

Mzdov6 ridtovnidka obce Mgr. Bad(kovd predloZila poslancotn OZ nirvrh na

schv6lenie zvySenia zikladneho platu na obdobie jedndho mesiaca vzhl'adom na jeho Zivotne

jubileum. Poslanec Ing. Michel navrholzvy5enie na600/oaked'i.e iny n6vrh nebolvzneseny, zastupca

starostu Pavol Sevd(k nechal o tomto zvyieni hlasovat'. N6vrh na zv;fsenie z6kladndho platu starostu

o 60%o na jeden mesiac bol prijali uznesenfm (,. 129.

Hlasovanie: ZA:

proti:
zdrLal sa:

nehlasovali:
nepritornni pri hlasovani:

6

0

I

0

0

Ad l1l R6zne

r) Starosta obce inforrnoval poslancov OZ o prijatej odpovedi z Ministerstva dopravy

a vjstavby SR na Ziadost' prim6tora KNM Mari6novi Mihaldovi a starostov Dolnlich

Kysfc o zachovanie dodasndho premostenia v obci Vranie. Ministerstvo Ziadosti

vyhovelo a podporilo jeho d'alSie uLivanie. Prev6dzkovanie a financovanie

premostenia preber6 N6rodn6 dial'nidn6 spolodnost', a. s. (d'alej len ,,NDS").
NDS v sridasnosti vyhodnocuje verejnd obstar6vanie na zhotovitel'a stavby D3 Zilina,

Brodno - KNM - privddzad. V okoli uZ prebieha geologicky prieskurn. Stavba

privddzalavyrazne zlep5i dopravnri situ6ciu v kysuckom regi6ne.

Starosta obozniimil poslancov s prieskumom Ministerstva p6dohospod6rstva a rozvoia

vidieka SR o pripadny zirulen o vlzvu na Budovanie spolodnyich zariaden(a opatreni.

NaSa obec by sa v tejto vyzve chcela vchddzat o dot6ciu na vybudovanie pol'nych

ciest. Nakol'ko je tdto vyzva urden6 len pre obce, v ktorych prebehli pozetnl<ovi

frpravy, m6me viidSiu Sancu uspiet"ked'Le takychto uch6dzadov nie je vel'a.

L)zemny pl6n obce - bolo schv6lend vyfiatie pozemkov z pol'nohospod6rske.i p6dy

a odosland na OU Lilina, kde prebieha d'alSie schval'ovanie. Do troch rol<ov od pri.iatia

dot6cie rnusf byt' lJzemny pl6n obce schv6len;f. Obec rriii este dostatodnfr dasovir

rezervu.
Starosta obce inforrnoval poslancov OZ o prijatej Ziadosti manZelov Martik6novcov

o bezodkladnd odstrdnenie trvale.i prekiftky z parcely KN C 3766 .Liadatelia p. Jolana

a p. Jin Martik6nov ci vyzyvaju obec, ako vlastnika nehnutel'nosti, odstr6nit' prek6Zl<u,

ktor6 vznikla zvySenim prijazdovej komunikacie o cca 80 cm pred ich rodinnlim

domom. Predmetn(r prek6Zku vytvoril p. Rornan Janec, ktordmu Stavebnd l<omisia

Obce SneZnica nariadila prek6Zku odstr6nit', no napriel< tomu to podl'a slov nranZelov

Martik6novcov nebolo dosial' uskr,rtodnend. Starosta uviedol, Ze po telefonicl<orn

rozftovore s p. Romanom Janconr mu bolo ozn6mend ,Ze l<omunil<acia bola upraven6

a bol tam pritornny aj p. J6ri Martikiin st., ktory s tpravou srihlasil. Poslanci

skon5tatovali, Ze vec musf pre5etrit'priamo na mieste staven6 komisia, nal<ol'l<o

zpriloi.enej fotodokument6cie nie je moZnd vec objektfvne posfrdit'.

2)

5)

4)



F!<

5) Starosta obce predostrel poslancom OZ moZnost', ako vyrie5it' situdciu p. Ol'gy
Cesnekovej, od ktorej obec v jtni 2020 prijala Ziadost' o vysporiadanie pozemku pod
jej rodinnym domonr. Starosta priSiel s n6padom, Le ked'Ze nie je moZnd, aby obec
pozemok darovala a za trhovfi cenu si ho p. Cesnekovd kripit'nem6Ze, rnohlo by d6.ist'

kLr z6tnennej zmluve, v ktorej by s obcou predmetny pozernok vyrnenila za iny,l<tory
rnit vo vlastnfctve. Poslanci sfrhlasili a poverili starostu obce, aby p. Cesnekovej
vymenu navrhol.

Atl l2l Ziver

Nakol'ko bol program 15. zasadnutiaOZ vyderpany, starosta obce pod'akoval prftomnym za

ftdast'a rokovanie zasadnutia OZ ukondil.

d. a. h.

Magdaldna Javorfkov6
I. overovatel'

6

zapisovatel'l<a

MVDr. Milan Hlavaty
starosta obce

Pavol Sevdfk

I

,'ry


